

Title (en)

INTRAGINGIVAL DELIVERY SYSTEMS FOR TREATMENT OF PERIODONTAL DISEASE.

Title (de)

INTRAGINGIVALE VORRICHTUNG ZUR VERABREICHUNG VON WIRKSTOFFEN ZUR BEHANDLUNG PARADONTALER KRANKHEITEN.

Title (fr)

SYSTEMES D'ADMINISTRATION INTRAGINGIVALE POUR LE TRAITEMENT DE MALADIES PARODONTALES.

Publication

EP 0489743 A1 19920617 (EN)

Application

EP 90911129 A 19900703

Priority

US 9003762 W 19900703

Abstract (en)

[origin: WO9200718A1] A polymeric controlled delivery system is provided for use in treating periodontal disease. The delivery system in a variety of forms is placed directly in the infected gingival tissue where the chemotherapeutic agent is slowly released into the tissue and into the infected periodontal pocket by means of the gingival crevicular fluid originating in the gingival tissue.

Abstract (fr)

Un système d'administration régulée à base de polymères est utilisé dans le traitement de maladies parodontales. Le système d'administration, sous différentes formes, est placé directement dans le tissu gingival infecté où l'agent chimiothérapeutique est lentement libéré dans les tissus et dans la poche parodontale infectée par l'intermédiaire du fluide de la crevasse gingivale provenant du tissu gingival.

IPC 1-7

A61K 6/00; A61K 9/20; A61K 9/22; A61K 9/51

IPC 8 full level

A61K 6/00 (2006.01); A61K 9/00 (2006.01); A61K 9/22 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 9/0063 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9200718A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9200718 A1 19920123; CA 2065156 A1 19920104; EP 0489743 A1 19920617

DOCDB simple family (application)

US 9003762 W 19900703; CA 2065156 A 19900703; EP 90911129 A 19900703